

DOI: 10.18572/2072-4438-2019-4-24-26

К вопросу о профилактике групповых неповиновений осужденных в исправительных учреждениях

*Гнедова Наталья Петровна,
старший научный сотрудник НИЦ-1
Научно-исследовательского института ФСИН России*

e-mail: gnedova.74@mail.ru

*Лосева Светлана Николаевна,
начальник НИЦ-1 Научно-исследовательского института ФСИН России,
полковник внутренней службы*

e-mail: snloseva@yandex.ru

Рассматриваются особенности групповых неповиновений осужденных в исправительных учреждениях, намечаются некоторые направления их профилактики.

Ключевые слова: уголовно-исполнительная система, исправительные учреждения, групповые неповиновения, массовые беспорядки, законность, правопорядок, осужденный.

On Prevention of Group Disobedience of Convicts in Penitentiary Institutions

*Gnedova Natalya P.
Senior Research Scientist of Research Center No. 1 of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia*

*Loseva Svetlana N.
Head of Research Center No. 1 of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia
Colonel of Internal Service*

*The features of group disobedience of convicts in correctional institutions are considered, some directions of their prevention are outlined.
Keywords: criminal-executive system, detention facilities, group disobedience, riots, law, order, the convicted person.*